



På vej hjem til England efter et bombeangreb mod byen Königsberg i Østpreussen i Tyskland blev et engelsk Lancaster bombefly den 27. august 1944 skudt ned af en tysk natjager.

To af de syv om bord sprang ud med faldskærm og reddede livet. Flyet styrtede ned på Høgsholtgårds mark ved Hover tæt ved Vejle. Fem besætningsmedlem-mer blev dræbt.

Fem dage senere blev de fem hemmeligt begravet på Vandel Flyveplads. Den 9. september 1946 blev de officielt begravet på Randbøl Kirkegård. Den 31. august 1947 blev gravmonumentet afsløret. Det er Randbøl menighedsråd, der vedligeholder graven.

On August the 27th 1944 an allied Lancaster III, returning to England after an attack on Königsberg in Prussia, Germany, was shot down by a German night fighter. Two of the seven crew members bailed out and saved their lives.

The plane crashed on a field belonging to the farm "Høgsholtgård" in Hover near Vejle. Five crew members were killed.

Five days later they were secretly buried at Air Station Vandel.

On September the 9th 1946 they were officially buried at the Cemetery of Randbøl.

The sepulchral monument was unveiled on August the 31st 1947.

The parochial church council of Randbøl maintains the grave.

Auf dem Heimweg nach England nach einem Bombenangriff gegen die Stadt Königsberg in Ostpreußen in Deutschland wurde ein englisches Lancaster Bombenflugzeug den 27. August 1944 von einem deutschen Nachtjäger abgeschossen. Zwei von den sieben an Bord sprangen mit dem Fallschirm ab und retteten dadurch das Leben.

Das Flugzeug stürzte auf das Feld des Hofes „Høgsholtgaard“ bei Hover in der Nähe von Vejle ab. Fünf Besatzungsmitglieder kamen ums Leben.

Fünf Tage später wurden die fünf Toten auf dem Flugplatz in Vandel heimlich beerdigt.

Am 9. September 1946 wurden sie auf dem Friedhof in Randbøl amtlich beerdigt.

Am 31. August 1947 wurde das Grabmonument (Grabdenkmal) enthüllt.

Der Gemeindekirchenrat in Randbøl erhält das Grab.